
Wanda Muszalik
Radna Rady Miasta Wloclawek

Wloclawek, 24.06.19r

Pan

dr Marek Wojkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

Z powazaniem

,/fl=^

w imieniu mieszkaric6w naszego miasta zwracam siq z pro5bE o zagospodarowanie terenu przedTeaftem ImpresaryjnF: w dalszfrn ciqgu, nieczynna lest fontanna ktdra moglaby upiqkszai tomiejsce' Bardzo duzo wloclawianJat< i oiou , ri*n[irkorzysta z imprezorganizowanych przezTeatr i odwiedza tq czedi naszego miasta.


